
JEGYZŐKÖNYV 

az Optimist Osztályszövetség 2021 évi 2. elnökségi ülés 

 

Időpont: 2021. február 19. 9:00 óra 

Helyszín: online meeting 

Megjelentek:  Lackó Péter, elnök (harmadik napirendi pont végéig) 

  Dénes Gábor, elnökségi tag  

Rutai Andrea, elnökségi tag 

  Siklósi Máté, elnökségi tag 

  Veenstra Jelmer, elnökségi tag  

Levezető elnök: Lackó Péter,  

A jegyzőkönyv vezető: Siklósi Máté 

Jelen vannak: Héjj Ádám 

  Szalontai Bence (első napirendi pontban) 

  Pőcze Gábor (harmadik napirendi pontban) 

 

Lackó Péter levezető elnök köszönt mindenkit, megnyitja az elnökségi ülést és megállapítja, 
hogy az elnökség határozatképes. 

Az elnök az előzetesen kiküldött napirendet ismerteti a tagokkal, akik mind a jegyzőkönyv 
vezetőjére, mind a napirendi pontokra vonatkozó javaslatokat egyhangúlag (5 igen) 
elfogadták.  

Napirendi pontok: 

1. Edzőpályázat eredménye, megvalósítás 
2. Hodács OP pályázat, névadás 
3. optimist.hu honlap fejlesztés státusza és feladatai 
4. Éves válogatórendszer kérdései 
5. Kommunikációs ajánlat 

1. számú napirendi pont: edzőpályázat 

Lackó Péter gratulál a 2+1 nyertes pályázathoz, melyhez többen is hozzátették a 
kapcsolatrendszerüket és a lobbiképességüket. A két, válogatott keretprogramra leadott 
pályázat alapos volt, ám látszott rajtuk, hogy az új válogatott program megvalósítására még 
nem teljesen kiérlelt a koncepció. 

Szalontai Bence nagyon jó lehetőségnek érzi az idei évet, amióta ő edző, ilyen válogatott 
program még nem valósult meg. Egyeztetve Dénes Gáborral készítettek egy kérdéssort, 
melyet szeretnének az osztályszövetségekkel megbeszélni. 

Kis tavas klinik 

Az első fontos kérdés a kis tavakon megtartandó 6-6 nap klinik, mivel ezt 3*2 vagy 2*3 nap 
beosztással tudnák megvalósítani. Fontos lenne egyeztetni, hogy mit és milyen kereteken 
belül tudnák megvalósítani. Szükségük lenne a helyben motorosra, szállásra. 



Rutai Andi beszélt Kücsön Gyulával és egyeztetett az MVSZ főtitkárral. Orfűn van már 
kezdetleges Optimist versenycsapat, ott az ő fejlesztésük lenne a feladat, a Tisza tavon még 
csak most szerződtetnek edzőt, így kialakulatlanabb a program. Szállást és motorost adnak, 
a szakmai jelenlétre van szükségük. 

Szalontai Bence felvetette, hogy akár vendégül is tudnák látni az esetlegesen már meglévő 
Optimistes csapatot – Rutai Andi szerint ez is tökéletes megoldás. Dénes Gábor elmondta, 
hogy ha ez a két helyszín számít, akkor egyértelmű a cél, meg kell próbálni kedvet csinálni a 
versenyrendszerbe történő behúzásra. 

Siklósi Máté nagyon sokat vár ettől a pár napos kliniktől. Lackó Péter javasolta, hogy akár 
egy Nádas kupára vagy bajnokságra az ügyesebb gyerekek elhívhatóak. 

Válogatott 

Szalontai Bence megkérdezte, hogy a júliusi edzőtábor miért nem lehet része a pályázatban 
vállalt 10-12 napos programnak. Rutai Andrea szerint a júliusi edzőtábor 50-60 gyermeket 
céloz meg, míg ez a válogatott program 20 gyermeket. Szalontai Bence szerint 2020-ban is 
külön munkát végzett a 20 fős válogatott keret. Dénes Gábor jelezte, hogy a program külön 
felelőssel futott, ezért is kezeltük külön. Rutai Andrea, Siklósi Máté elmondta, hogy 
tervezhetnek az OPOSZ edzőtábor idejével, tegyen Dénes Gábor és Szalontai Bence erre 
konkrét javaslatot. 

Szalontai Bence megkérdezte, hogy pontosan kik alkotják a 20 fős válogatott keretet. Siklósi 
Máté felolvasta az edzői fórum 2020. június végi döntését, ahol a válogatott keretet az az 
első 20 versenyző alkotja, akik között az első 5 lány mindenképpen benne van. 

Rutai Andrea javasolta, hogy hozzunk most elnökségi döntést arról, hogy pontosan ki alkotja 
a válogatott keretet, és azt mikor frissítjük.  

Lackó Péter elmondta, hogy most a 2020. évi ranglista alapján lehet keretet hirdetni, illetve 
erre újból ősszel az utolsó ranglista verseny után, a lezárt ranglista alapján kerülhet sor. Így 
azt követően a téli programot a következő év keretével lehet megkezdeni. 

Kérdésként merült fel az is, hogy az év közben kiülő gyermekek helyét feltöltsük-e újabb 
tagokkal. Siklósi Máté azt javasolta, hogy tegyük feltölthetővé, de ezt csak elnökségi 
határozattal, az aktuális ranglista alapján tesszük meg. 

Szalontai Bence fontos kérdésként említette, hogy bár abban egyetértés van, hogy a 
szervezés őket illeti, de amennyiben nem tudnak klubmotorost biztosítani, annak 
költségvetése őket illeti-e a pályázat terhére. Lackó Péter és Rutai Andrea elmondta, hogy a 
két pályázó írja össze a napokat, egyeztesse le az eszközök rendelkezésre állását, majd az 
OPOSZ segítsen a klubok felé írandó levélben. Siklósi Máté elmondta, hogy ha nem áll 
rendelkezésre motoros, akkor az MVSZ GINOP kvóta terhére az OPOSZ tud plusz motorost 
szerezni. 

Rutai Andrea kéri, hogy az összeállt végleges programot minél előbb küldje meg a két edző 
(2021. február 25-i határidőt vállaltak). 

Lackó Péter kérdezi, hogy a többi edzővel mennyire egyeztettek, milyen együttműködést 
terveznek. Ugyanis a pályázat olyan válogatott keretprogram támogatására vonatkozott, ahol 
kiemelt szempont az érintett versenyzők edzőinek a bevonása és egy közös program 
kialakítása. Szalontai Bence elmondta, hogy a program véglegesítéséhez bevonják az 
edzőket. Rutai Andrea és Lackó Péter kéri, hogy lehetőleg folyamatos együttműködésben 
kerüljön megvalósításra a program, ahol minden egyes alkalommal egy harmadik edző is 
bevonásra kerül. Siklósi Máté, Rutai Andrea és Lackó Péter is elmondták, hogy folyamatos 
és átlátható együttműködést szeretnének a válogatottba gyermeket adó edzők között oly 



módon, hogy minden edző elkötelezett legyen, akár vetésforgóban, akár a többi edző 
programba történő bevonásával. 

 

Az OPOSZ elnöksége (Igen:5 Nem:0 Tartózkodás:0) az edzői bizottság 2020. júniusi 
ajánlása alapján döntött arról, hogy az Optimist válogatott keret 20 főből áll, melyből 
legalább 5 lány. A válogatott kerettagságot az aktuálisan lezárt évi (jelenleg a 2020-as) 
magyar ranglistán elért helyezések sorrendje képezi. Az OPOSZ elnökség a kiült 
versenyzők pótlására év közben határozatával feltöltheti a válogatott keretet új 
versenyzőkkel. 

Az OPOSZ elnöksége (Igen:5 Nem:0 Tartózkodás:0) döntött arról, hogy 2021-ben az 
Optimist válogatott keret az alábbi versenyzőkből áll: 

1. Héder Benedek Barna 
2. Kis-Szölgyémi Soma 
3. Siklósi Mór 
4. Fehér Boróka 
5. Bite Pál Előd 
6. Koch Péter 
7. Jandl Rómeó 
8. Juhász András Sámuel 
9. Csőregh Máté Mihály 
10. Pécsi Koppány Dániel 

11. Fehér Szonja 
12. Lackó Sára 
13. Pőcze Annamária 
14. Gulyás Bálint 
15. Hajdu-Geiger Ágost 
16. Pintér Kristóf Csaba 
17. Simó András 
18. Sághy Attila 
19. Zarándy Martin 
20. Bartos Bettina 

 

2. számú napirendi pont OPOSZ Optimist pályázat 

Dénes Gábor részletesen ismertette a beérkező pályázatokat. Összesen 3 optimistet lehet 
szétosztani. A két Hodács Optimistre az MVM és a VVSI pályázata érkezett be. A Fareast 
hajóra nem érkezett pályázat, Dénes Gábor javasolta, hogy erre ismételten írjunk ki 
pályázatot. 

Dénes Gábor javasolja a két beérkezett pályázat támogatását kiemelten arra is figyelemmel, 
hogy kevesebb új hajójuk van. 

Az OPOSZ elnöksége (Igen:5 Nem:0 Tartózkodás:0) mellett döntött arról, hogy a 
benyújtott pályázati anyagokat (VVSI, MVM) átvizsgálva a két klubnak a pályázatát 
elfogadja, és a két Hodács Optimist hajót az MVM és a VVSI részére rendelkezésre 
bocsátja. A harmadik Optimist (Fareast) használatára vonatkozóan az OPOSZ újra 
pályáztatja. 

Rutai Andrea ismertette a beérkezett igen nagy számú névadási javaslatot, és ezek alapján 
az elnökség úgy döntött, hogy Juhász Botond és Bagyó Áron írott javaslatát, mely az egyik 
hajónak az „Upwind”, a másik hajónak a „Downwind” nevet adja. A győztes névjavaslatot 
megíró Juhász Botond megjutalmazását Rutai Andrea vállalja. 

3. számú napirendi pont: Honlap megújítás státusza, fejlesztés 

Pőcze Gábor bemutatta az eddig elkészült honlapot. Felajánlotta az oldal finomhangolását, 
és bemutatta a fő funkciókat. 

A következő két hétben az elnökség tagjai jelzik a tartalmakat, amelyeket fel szeretnének 
tenni, és Gábor ezeket berendezi.  

4-es számú napirendi pont: éves válogatórendszer kérdései 



Siklósi Máté megkérdezte Dénes Gábort, hogy mi a helyzet a szlovén versennyel. Dénes 
Gábor azt mondta, hogy a szlovénok 4 héttel a verseny előtt ígérték véglegesíteni a verseny 
megrendezését. Mivel ez ezen a hétvégén lenne esedékes, ő megkeresi a rendezőket. 
Olaszországban a helyzet az, hogy a klub szeretné megrendezni a versenyt (400 felett van a 
regisztráltak száma), de az új kormány változtathat a versenyrendezések politikáján. 

Javaslata szerint gondolkozni kell azon, hogy mi lesz új versenyidőpontok, és mi lesz a 
versenyek törlése esetén. 

Rutai Andrea elmondta, hogy a Spartacus készen áll arra, hogy a külföldi versenyek 
átcsoportosítása, elmaradása esetén a Raiffeisen Kupa alkalmas legyen 
válogatóversenynek. 

Az elnökség tagjai megegyeztek abban, hogy Dénes Gábor visszajelzése alapján,- az ügy 
sürgőssége miatt - akár elnökségi ülés megtartása nélkül is (e-mailen, telefonon) döntenek a 
válogatórendszer lefolyásáról, módosításáról. 

 

5. Egyebek: 

Rutai Andrea jelezte, hogy Gémesi Jóka kommunikációs együttműködést javasolt az OPOSZ 
számára, javasolja, hogy a következő elnökségi ülésen ezt személyesen ismertethesse. 

 

 

Budapest, 2021. február 19. 

  



1. sz. Melléklet 

OPOSZ útmutatás az MVSZ utánpótlás edzői pályázathoz 

 

Mivel a pályázat leadásához az osztályszövetség ajánlása kötelező, így az OPOSZ minden pályázónak, 
aki az MVSz versenyrendszerében részt vesz, megadja az ajánlást.  

Ezzel párhuzamosan a későbbi, az MVSZ általi végleges döntéshozatal során az alábbi feltételekkel és 
rendszerben fogja támogatni a pályázatokat. 

1. Balatonon kívüli vízterületekről érkező Optimistes edző (1 fő) 
2. Válogatott programot összeállító és kivitelező edző (1 fő) 

A két kategóriában az OPOSZ az alábbi, a pályázati kiírásban már megfogalmazottakon felüli 
szempontok alapján tudja támogatni a pályázatokat: 

1. Balatonon kívüli vízterületekről érkező Optimistes edző 
a. Szakmai múlt 
b. Versenyrendszerben való részvétel 
c. Válogatott program támogatása 

2. Válogatott programot összeállító és kivitelező edző 

Az OPOSZ a pályázati kiírásban szereplő „Részvétel válogatott keretek, kerettagok 
felkészítésében” kiválasztást befolyásoló tényezőt az alábbiak figyelembevételével fogja az 
OPOSZ javaslatát kiadni. 

a. Válogatott edzéssorozat összeállítása és kivitelezése a hivatalosan kihirdetett aktuális 
20 fős válogatott keret 

b. Tavasszal 1-2 hétvégi, ősszel 1-3 hétvégi, illetve egy több napos nyári közös edzés 
megtartása, összesen legalább 12 nap 

c. Minél szélesebb együttműködés megvalósítása az edzők között alvállalkozók 
bevonásával (az edzéseket több – minimum kettő – akár változó személyű edző 
tartja, akiknek a költségeit a pályázat tartalmazza) 

d. Az EB/VB keret, és az őket kísérő edzők és csapatvezetők kiválasztása a korábbi 
évekhez képest nem változik, a jelen pályázatnak ettől független programnak kell 
lennie 

e. A nyári OPOSZ edzőtábor szervezése külön OPOSZ finanszírozás, nincsen 
összefüggésben a pályázattal. 

A pályázatnak az alábbiakra kell, kiterjednie: 

f. edzői díj (érintett edzők együttműködése) 
g. helyszín biztosítása 
h. infrastruktúra (motoros, bója, stb.) szervezése 
i. kommunikáció (FB, rövid honlap beszámoló, pár amatőr fotó, videó) 

 


